
ELS FRUITS DEL CENTENARI DE LA CORONACIÓ
El segon diumenge de maig, com tots els anys, celebrem la festa de la Mare de Déu.

Com tots sabeu, les celebracions d'enguany tenen un caràcter especial: clausurarem l'any
jubilar que el Papa Francesc va concedir a la nostra diòcesi amb motiu del primer centenari
de la coronació canònica de la imatge de la Mare de Déu i la gran missió diocesana. La
celebració del centenari ha coincidit amb els primers mesos del meu ministeri pastoral com
a arquebisbe de la diòcesi. Per a mi han sigut un regal totes i cadascuna de les
celebracions que hem tingut, perquè m'han permés trobar-me amb vosaltres i trobar-nos
tots junts amb la nostra Mare. Tots hem viscut amb emoció les peregrinacions de les
vicaries episcopals, en les quals heu participat cristians de moltes parròquies de la diòcesi,
que heu vingut acompanyats pels vostres sacerdots; les celebracions jubilars dels membres
de la Vida Consagrada i dels malalts; les trobades dels joves i xiquets amb la Mare de Déu i
la Vigília diocesana d'oració en la plaça de bous. Que en recordar estos moments de goig,
brote del més profund del nostre cor una acció de gràcies al Senyor.

Totes estes trobades culminaran este cap de setmana. M'agradaria que tant els actes
extraordinaris que s'han programat amb motiu del centenari, com els que habitualment se
celebren cada any, foren una manifestació de l'amor i de la devoció que tots els valencians
sentim cap a la Mare de Déu dels Desamparats. Ella ens porta a tots en el seu cor de Mare;
manifestem que també ella té un lloc en el nostre. Ella és Mare de tots els valencians;
mostrem que també nosaltres ens sentim els seus fills, que ella ens uneix a tots i ens ajuda
a construir una societat més fraterna en la qual tots ens sentim germans. Que ningú se
senta exclòs d'esta celebració; que tots siguen benvinguts. Que puguem compartir junts
l'alegria de sentir-nos estimats i emparats per la Mare del Senyor.

La Mare de Déu ha de ser en tot moment, però especialment estos dies, el model d'una
fe viscuda amb alegria. En l'oració que els cristians li dirigim durant el temps de Pasqua ens
alegrem amb Ella per la resurrecció del seu Fill Jesucrist. Ella, que en el moment de la Creu
va viure el dolor més intens que humanament podem imaginar, el dia de Pasqua va viure
l'alegria més gran que es pot experimentar, perquè Déu no havia abandonat al seu Fill al
poder de la mort; perquè la seua fe i la seua esperança es van veure plenament satisfetes;
perquè sap que a partir d'este moment ja res la podrà separar del seu Fill; i perquè en la
resurrecció de Crist a tota la humanitat se'ns han obert les portes de la Vida Eterna. Que el
goig d'estos dies no siga una cosa merament externa, sinó que nasca d'uns cors que han
sigut tocats i transformats per la Gràcia de Déu.

La celebració d'este centenari de la Coronació ens porta a mirar el futur de la nostra
Església amb esperança, no per les nostres pròpies forces, sinó perquè sabem que Maria
ens acompanya amb la seua oració i amb la seua presència evangelitzadora i no ens
abandona mai. En estos moments en els quals experimentem dificultats per a
l'evangelització i la transmissió de la fe, no perdem la pau, perquè sabem que “en terres
valencianes la fe, per vós, no mor”.
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